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内容概要

玛丽·罗伯茨·莱因哈特是一位悬疑及浪漫主义作家。
她的作品风格集冒险、爱情、智慧和幽默于一身。
她的大多数小说情节令人震惊且富于联想。
她笔下的现代生活有着强烈的现实主义描写，里面有多种不同的阶级，人物有着多样化的性格。
《当男人结婚时》中的主人公威尔逊正应了童谣里说的“当男人结婚了，他的麻烦就找上门了”。
于是在他离婚的纪念日上，他的朋友都来为他庆祝。
在那天晚上一切都向错的方向发展了。
这本书讲述了高层的腐败和一些列惊人的巧合。
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章节摘录

版权页：So he came in and sat down across the hearth from me, and neither of us said anything. The firelight
flickered over the room, bringing out the faded hues of the old Japanese prints on the walls, gleaming in the
mother-of-pearl eyes of the dragon on the screen, setting a grotesque god on a cabinet to nodding. And it threw
into relief the strong profile of the man across from me, as he stared at the fire.  "I am afraid I am not very
interesting" I said at last, when he showed no sign of breaking the silence. "The - the illness of the butler and - Miss
Caruthers' arrival, have been upsetting." He suddenly roused with a start from a brown reverie.  "I beg your
pardon," he said, "I - oh, of course not！
 I was wondering if I - if you were offended at what I said earlier in the evening; the - Brushwood Boy, you know,
and all that.""Offended？
" I repeated, puzzled. "You see, I have been living out of the world so long, and never seeing any women but Indian
squaws" - so there were no Spanishgirls！
- "that I'm afraid I say what comes into my mind with out ckcumlocution, And then - I did not know you were
married." "No, oh, no," I said hastily. "But, of course, the more a woman ismarried - I mean, you can not say too
many nice things to married women. They - need them, you know."
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编辑推荐

《当男人结婚时(英文版)》是由世界图书出版公司出版的。
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